
Projekt  

UCHWAŁA  Nr XLVI /      / 17 
Rady   Miasta   Krosna 

z dnia 28 czerwca 2017r. 
 

 
w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Krośnie  
          
 
 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy  z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym ( Dz. U. z 2016r. poz. 446, zm. poz. 1579, poz.1948; z 2017r. poz. 730 i 935)  

 

 

uchwala się, co następuje  : 
 

 

§ 1  
 

 1. Zmienia się dotychczasową nazwę ulicy „Franciszka Ksawerego 
Dmochowskiego” na „ prof. dr. Jerzego Dmochowskiego” 

 2. Kopia mapy zasadniczej z lokalizacją skweru stanowi załącznik do 
uchwały.                                               

§ 2 
 

       Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Krosna. 
 

§ 3 
 

       Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   Anna Gębala 

 

 



 Uzasadnienie 
 
 
 Do Urzędu Miasta Krosna wpłynął wniosek pani Grażyny Zajdel w sprawie 
zmiany patrona ulicy „Franciszka Ksawerego Dmochowskiego” na „ Prof. dr Jerzego 
Dmochowskiego”. Nazwa ulicy została nadana Uchwałą Rady Narodowej w Krośnie  
z dn. 28 kwietnia 1973r., gdzie ulica w dzielnicy Suchodół otrzymała nazwę „Prof. dr 
Jerzego Dmochowskiego”. Obecny operat ewidencji nazewnictwa tej ulicy nosi nazwę  
„Franciszka Ksawerego Dmochowskiego”. Nie można stwierdzić na jakiej podstawie 
dopisano imię „Franciszka Ksawerego”. Poprzedni operat wykonany w roku 1977 
operował tylko nazwą „ul. Dmochowskiego”. Z dokumentów znajdujących się w 
archiwum ewidencji ludności Urzędu Miasta wynika, że pierwszych meldunków 
ludności na ulicy Dmochowskiego dokonano w roku 1977, przy czym w dokumentach 
tych występuje tylko „ul. Dmochowskiego” bez określenia imienia. Mieszkańcy ulicy 
Dmochowskiego od 2006r. interweniują w sprawie przywrócenia właściwego patrona 
tj. Prof. dr Jerzego Dmochowskiego. Zarząd Dzielnicy „Suchodół” w piśmie                  
z dn. 5.06.2017r. przedstawił stanowisko mieszkańców tej ulicy, którzy widzą 
konieczność przywrócenia prawidłowej nazwy ulicy oraz sprostowania zaistniałej 
pomyłki. 
 Na posiedzeniu Komisji ds. nazewnictwa w dn. 8.05.2017r. wniosek ten został 
zaopiniowany pozytywnie 5 głosami „za”.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 


